

As I Search the Holy Scriptures

Prayerfully ♩ = 66-88

1. As I search the ho - ly scrip-tures, Lov - ing Fa-ther of man-kind,
 2. As I search the ho - ly scrip-tures, Touch my spir - it, Lord, I pray.
 3. As I search the ho - ly scrip-tures, May thy mer - cy be re - vealed.
 4. As I search the ho - ly scrip-tures, Help me pon - der and o - bey.

May my heart be blessed with wis - dom, And may knowl - edge fill my mind.
 May life's mys - t'ries be un - fold - ed As I stud - y day by day.
 Soothe my trou - bled heart and spir - it; May my un - seen wounds be healed.
 In thy word is life e - ter - nal; May thy light show me the way.

Text and music: C. Marianne Johnson Fisher, b. 1932.
 © 1985 IRI

2 Timothy 3:14-17
 Romans 15:4

1. Dong ngoh yihn duhk sahn sing ging mahn, Tin Fuh kauh Neih daai lihng ngoh,
當我研讀神聖經文，天父求祢帶領我，
2. Dong ngoh yihn duhk sahn sing ging mahn, Kauh Jyu fu wuhn ngoh lihng wahn,
當我研讀神聖經文，求主呼喚我靈魂，
3. Dong ngoh yihn duhk sahn sing ging mahn, Kauh Neih lihn mahn ngoh yuhn yeuhk,
當我研讀神聖經文，求祢憐憫我軟弱，
4. Dong ngoh yihn duhk sahn sing ging mahn, Joh ngoh chahm si Neih ji yi,
當我研讀神聖經文，助我沈思祢旨意，

Chi Neih ji wai chung muhn ngoh sam, Kauh Neih kai faat ngoh sam lihng.
賜祢智慧充滿我心，求祢啓發我心靈。

Yaht fuhk yat yaht kahn mihn hohk jaahp, Kauh Neih hin fuk yam ou bei.
日復一日勤勉學習，求祢顯福音奧秘。

Wai ngoh sau fu mihn ngoh faahn yau, Kauh jih ngoh noi h sam seung tung.
慰我愁苦免我煩憂，求治我內心傷痛。

Neih dik wah yuh, Chi ngoh sang mihng, Kauh ji yahn wihng hahng jan lei h.
祢的話語，賜我生命，求指引永恆真理。